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Geachte mevrouw Renders en heer Molenkamp,

Op 3 oktober 2018 heeft u artikel 41 vragen gesteld aan het college. Deze vragen gaan over

de subsidies aan de binnen- en buitensportverenigingen in de gemeente Oss, In deze brief

beantwoorden wij uw vragen puntsgewijs.

I. Hoeveel subsidies gaan naar de verenigingen die zich bezig houden met het binnensport?

Hieronder treft u een totaaloverzicht aan van de subsidies die de gemeente Oss in de

afgelopen jaren verstrekt heeft aan bin nensportverenigingen.

Jeugdledensubsidie

Binnensport

Stimulering verenigingskader
Binnensport

20t6 2015

€ 20.929,00 € 23.962,50

2018

€ t.937,75

20L7

€ 1.500,00

2016

€ 1.373,22

2015

€ 2.500,00



Volgvel

2

Jeugdledensubsidie

Buitensport

Stimulering verenigingskader
Buitensport

2018 20L7

€ 43,213,00 C 49.L47,0O

Oss

2015 2015

€ 47.526,00 € 52.455,50

Ons kenmerk

3600783

2. Hoeveel subsidies gaan naar de verenigingen die zich bezig houden met het buitensport?

Hieronder treft u een totaaloverzicht aan van de subsidies die de gemeente Oss in de

afgelopen jaren verstrekt heeft aan buitensportverenigingen.

2018

€ 3.550,00

20L7

€ 850,00

2016

€ 2.422,00

2015

€ 2.300,00

Graag wil ik u nogmaals wijzen op de uitgangspunten van ons subsidiebeleid zoals

gecommuniceerd met u in de brief van 16 juli 2018. Sportverenigingen zijn zelf

verantwoordelijk voor de aanschaf van de sportmaterialen die zij (willen) gebruiken voor hun

sport. Het gemeentelijk beleid voor sportverenigingen beperkt zich tot de

sportaccommodaties, jeugdledensubsidies en kaderledensubsidies.

Ik hoop u met deze ntwoording voldoende te hebben geïnformeerd

Kees van Geffe

Wethouder S


